
  

 

Referat af bestyrelsesmøde 9. december 2019 

 

Vandlækagen 

Vi har aflæst vandmåleren og indsendt forbruget til Hofor. Vores vandforbrug er faldet en smule, vi kan dog 
først estimere vores reelle kommende vandforbrug, når Forsyn-o-meteret er installeret, hvilket burde ske 
inden for den næste uge.  

 

Haveleje og betalingsservice 

Haveleje-opkrævningen skal fra 1. januar tilmeldes betalingsservice igen, idet det ‘gamle’ firma, som hidtil 
har opkrævet lejen, lukker med udgangen af december. Der kommer yderligere information om dette både 
på FaceBook, i nyhedsmailen og i postkasserne. 

 

Bump til grusvejene 

Vi har atter diskuteret bumpene, da det endelige tilbud på gummibumpene var en hel del højere end 
forventet. Vi har derfor i stedet valgt at etablere kantstensbump med cykelsluse. Etableringen af disse går i 
gang snarest. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 6. januar kl. 16 have 29. 

 

 

Bestyrelsen ønsker alle en 

Glædelig Jul & Godt Nytår 
 

 


